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FOSHAN MONO BUILDING MATERIAL CO.,LTD.

MOREROOM STONE CO., LTD.

Marketing Center: No.1 Building, West Area, Green Plaza, No.129 Jihua West road, Foshan City, Guangdong, China
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www.moreroomstone.com                   www.moreroomstones.com

注：由于印刷原因，本图册产品颜色可能与产品实物出现色差，购买时请以产品实物为准！
Note: Product colors shown on the Product Manual may differ from the actual colors due to printing in this case, the actual product color shall prevail.
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MOREROOM STONE, a new high-end, luxurious and fashion brand for stone tile, is launched by Foshan Mono Building Material Co.,Ltd and
Guangzhou Mono Design & Marketing Co.,Ltd. Moreroom Stone locates on new Foshan Central Business District---Green Plaza, professional
in high-tech stone overall solution, including mining for raw materials, product design, research and development, production and processing,brand 
marketing, logistics and related services.

Based on the concept of natural stone's decoration for green-initiative, together with Italy's and Spain's high-caliber designers, Moreroom's
design team creates excellent high-tech producing system and gains excellent reputation in the market with nearly ten year-experience of stone design. At 
the same time, Moreroom Stone establishes strategic partnerships well with international famous miners in Turkey, Italy, Spain, Iran and Greece and so on, 
ensuring the uniqueness and high quality of raw material, winning approval and supports of the market and customers.

In order to achieve a higher level of production and set up a modernized and industrialized operation pattern for diversified stone products,Moreroom imports 
the most high-tech machines and advanced R&D system for the stone production. Meanwhile, Moreroom Stone insists to employ excellent designers to search 
and develop the products, assuring our products always leading market trend.Moreroom Stone injects large amount of funds to build up a strong relationship 
with Italy design company to keep ahead in the stone industry. With the annual output up to 500000square meters, Moreroom Stone specializes in Solid 
marble, laminated marble, marble tile together with the special products according to customers' requirements, such as medallion, pillar, molding, artistic 
inset marble, marble mosaic and so on.

In view of intense market competition, Moreroom Stone insists innovative design team to create product system. Following up the latest trends of international 
market, Moreroom Stone adopts the sustainable marketing strategies and comprehensive after-sales service. The sales network of MOREROOM covers more 
than 30 countries all over the work like Italy, France, Germany, United State, Australia, United Arab Emirates and so on.

Moreroom Stone dedicates in architecture design, complying with the trend of international design development, tuning the European luxury decorative style, 
with the line of domestic and overseas beauty requirements. Moreroom Stone's products include the series of white color, beige color, grey color, brown color, 
black color and classic travertine and 3d carvings. In recent years, the design team in Moreroom Stone has been in research and development of "MOR*D 
caving", combining the European style with product design, and initiating luxury mansion building style.
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蒙诺 ·石材 (MOREROOM STONE)，是佛山市蒙诺建材有限公司与旗下广州蒙诺设计策划顾问机构继成功打造多个国内一线
精工大理石品牌后，强势打造的又一高端，微奢，时尚的石材品牌。公司位于政府重点打造的核心商业体——绿岛广场。蒙
诺石材是以原材料开采，产品设计、研发，生产加工，品牌营销，物流运输，服务为一体的高科技石材整体系统解决方案供
应商。

蒙诺石材以崇尚自然真石的顶级环保装饰理念为基奠，利用自身拥有的成熟石材设计与研发团队， 携手意大利、西班牙等优
秀设计师共同打造蒙诺石材优质合理的产品结构线，以保证良好的品牌口碑。与此同时，蒙诺石材已与土耳其、意大利、西
班牙、伊朗、希腊等世界著名矿山产地建立起完善的石材供应链，紧密的战略合作关系不仅保证了产品原材料的优质和稳定性，
也为蒙诺石材赢得业界的高度评价和大量消费者的认可与支持。

为生产研发更高标准的系统产品，实现石材产品的系列化、规模化、产业化经营，蒙诺石材引进国外先进石材机械设备，坚
持聘用国内外优秀设计师参与产品的设计与策划，确保高新产品的研发力度。更投资打造世界领先水准的节能环保型全自动
生产线，创建具有高品质，高产量的现代化生产基地，年产量达 50 万平方米。产品覆盖大理石，复合大理石，并能为顾客提
供拼花、圆柱、异型线条、魔幻拼砖、3D 立体件、石材马赛克等系统的产品体系。

鉴于国内外激烈的市场竞争，蒙诺石材坚持以固若磐石的创新设计团队打造产品结构，建立产品应用系统，紧系最新国际动态，
制定前瞻性的市场策略和完善的售后服务体系。品牌海外销售点遍及全球，覆盖意大利、法国、德国、美国、澳洲、阿联酋
等国家的重点城市。

MOREROOM STONE，以设计为主导，结合国际设计发展趋势，定调欧洲奢适主义装饰风格，符合国内外审美诉求。产品涵
盖白色系、米黄色系、灰色系、棕色系、黑色系以及经典洞石类、雕刻等。设计团队近年潜心研发“MOR*D 精雕技术”，将
欧式风情与产品设计完美契合，倡导奢适空间豪宅建筑。

MOREROOM STONE, a new high-end, luxurious and fashion brand for stone, is launched by Foshan Mono Building Co.,Ltd and Guangzhou Mono Design & 
Marketing Co.,Ltd. Moreroom Stone locates on new Foshan Central Business District---Green Plaza, professional in high-tech stone overall solution, including 
mining for raw materials, product design, research and development, production and processing, brand marketing, logistics and related services.

Based on the concept of natural stone’s decoration for green-initiative, together with Italy’s and Spain’s high-caliber designers, Moreroom’s design 
team creates excellent high-tech producing system and gains excellent reputation in the market. At the same time, Moreroom Stone establishes strategic 
partnerships well with international famous miners in Turkey, Italy, Spain, Iran and Greece and so on, ensuring stable and high quality of raw material in long 
term, winning approval and supports of the market and customers. 

In order to achieve a higher level of production and set up a modelized and industrialized operation pattern, Moreroom imports the most high-tech machines 
for the stone production. Meanwhile, Moreroom Stone insists to employ the excellent designers to search and develop the products, assuring our products 
always being the top of marking trend. 

Moreroom Stone injects large amount of funds to build up an eco-friendly full-automatic production line to create a modern high-tech production 
base,with the annual output up to 500000square meters, including marble, laminated marble, together with the special products according to customers’ 
requirements, such as medallion, pillar, molding , artistic inset marble, CNC 3D marble, marble mosaic and so on. 

In view of intense market competition, Moreroom Stone insists innovative design team to create product system. Following up the latest trends of international 
market, Moreroom Stone adopts the sustainable marketing strategies and comprehensive after-sales service. The sales network of MOREROOM covers more 
than 30 countries all over the work like Italy, France, Germany, United State, Australia, United Arab Emirates and so on. 

Moreroom Stone dedicates in architecture design, complying with the trend of international design development, tuning the European luxury decorative style, 
with the line of domestic and overseas beauty requirements. Moreroom Stone’s products include the series of white color, beige color, grey color, brown 
color, black color and classic travertine and 3d carvings. In recent years, the design team in Moreroom Stone has been in research and development of “MOR*D 
caving”, combining the European style with product design, and initiating luxury mansion building style.
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宝石泛指一切美丽而珍贵的石料，色泽美丽、硬度高、在大气
和化学药品作用下不起变化的贵重矿石，它们阳台鲜艳质地晶
莹，光泽灿烂，坚硬耐久，同时残存稀少，璀璨的宝石绚丽多
彩，是通过颜色、光泽、透明度、折光和琢型等衬托出来，由
于其结晶对其内部常含有包裹体、双晶纹、晶格结构管，造成
光的干涉、衍射、散射等现象，在光照下会出现一些特殊的光
学效应，常见的特殊光学效应有星光效应、猫眼效应、变色效
应、月光效应、游彩效应、金星效应、发光效应等。

公司目前采用些天然宝石种类主要有虎眼石、玛瑙石、红宝石、
蓝宝石、猫眼石、绿松石、青金石、孔雀石、蓝纹石、木化石、
紫水晶、粉红水晶、白水晶、烟晶石、蓝东陵石、绿东陵石、
缘碧玉石、瑞晶玉石、菊花化石、闪光石、图画石、蓝金沙石、
雪花石、多红碧玉石、亚马逊石、紫莹石等。

最近几年来公司最为着重推出产品：虎眼石（Tiger's eye、
Tigerite)，或称虎晶石，是一种具有猫眼效果的宝石，多呈黄
棕色，宝石内带有老虎眼睛的光纹。虎眼石被印度人视为最尊
贵象征的圣石，矿石为页岩，因此有着因排列整齐的结晶，进
而反射出如猫阳般的璀璨光芒，一般为黑黄相间的色调，像老
虎的纹路，也有蓝黄相间的，称为蓝色猫眼石。它如同虎阳般
的活力能量，可使人更容易在事业上有所突破，懂得自律，化
解压力达成目标，流动的虎眼闪烁着财富光芒，具有极强的生
命力，有招财辟邪之功效。

Tiger eye is company's most popular gemstone in 
recent years, tiger eye is chatoyancy, normally in 
gold, with tiger's eye's color. Tiger eye is regarded 
as the most prestigious symbol of Indian holy stone, 
shale ore, with neat crystallization, thus reflecting as 
cat's eye like a bright light, black and yellow colors, 
like tiger stripes, also there are some with blue and 
yellow black mixed, called blue opal. It is like eye of 
the tiger like dynamic energy, help people to make a 
breakthrough in their careers, understand discipline, 
deal wite pressure to achieve goals. Flowing tiger 
eye is the flashing light of wealth, with strong vitality, 
have the effect of attract lucky and avoid evil.

Company now providing gemstones as below, tiger 
eye, agate, red Jade, blue Jade, tiger eye, turquoise, 
lapis lazuli malachite, sodalite blue,petrified wood, 
amythest. pink quartz, white quartz, rock crystal, 
smoky quartz, blue aventurine, green aventurine, 
green jasper, crystal jade, chrysanthemum fossil, 
labradorite picture stone, palissandro blue, alabaster 
multi red jasper amazonite, fluorite etc.

 G E M S TO N E
      I N T R O D U C T I O N

Gemstone refers to all the beautiful gems and 
precious stones, they have beautiful color, high 
hardness invariable under chemicals  in the 
atmosphere and the precious ore. They have 
bright colors, crystal texture shine bright, hard 
and durable, while rare occurrence, bright colorful 
gems, through color, gloss, transparency, refractive 
index and shape of cut brings their unique and 
beautiful. Because of its internal crystallization often 
contain inclusions, double-crystal grain, crystal 
structure, causing optical interference diffraction 
and scattering phenomena in the light there will be 
some special optical effects. common special optical 
effects starlight effect, cat's eye effect, color effect, 
moonlight effect, swim-color effect, Venus effects, 
light effects.
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Beyond Arts Fashion

宝石类·Gemstone

玛瑙石：实心灰玛瑙、浅灰玛瑙、蛛丝黄玛瑙、红玛瑙、绿玛瑙、蓝玛瑙、黑玛瑙、混色玛瑙、印度玛瑙、水草玛瑙、黄玛瑙
虎眼石：黄虎眼、蓝虎眼、黄蓝虎眼、红虎眼
水晶石：白水晶、粉红水晶、紫水晶、烟水晶
化石：木化石、树化玉、海螺化石
其它宝石：多红碧玉、龟贝石、荷花绿石、黑耀石、红宝石、红绿宝、景泰蓝、菊花石、孔雀石，蓝东陵、七彩石、青金石、闪光石、铁虎、
银线石、银叶石、紫萤石、绿松石、粉红碧玺、瑞晶玉石，图画石、草化石、亚洲图画石

Agate : Brazil Agate, Light Grey Agate, Beads Silk Yellow Agate,  Red Agate, Green Agate, Blue Agate, Black Agate, Mixed Color Agate, Indian Agate, Aquatic agate, Yellow Agate
Tiger Eye: Yellow Tiger Eye, Blue Tiger Eye, Yellow and Blue Tiger Eye, Red Tiger Eye
Crystal: White crystal, Pink Crystal, Amethyst, Smoke Crystal
Fossil: Petrified wood, Wood Jade, Conch fossil
Other Gemstone: Multi Red Jasper, Septarium, Lotus green stone, Obsidian, Red Stone, Red Emerald, Sodalite Blue Jasper, Coral Fossil, Malachite, Blue Aventurine, Desert Jasper,  
Lapis, Labradorite, Tiger Eye,  Silver Stone,  BloodStone, Fluorite,  Turquoise, Tourmaline, Crystal Jade, Picture Fossil, Yellow Fossil, Asian Picture Stone 

贝壳类·Shell

材料：淡水贝、黄蝶贝、粉红贝、镜贝、黑蝶贝、马蹄螺、牛耳贝、白蝶贝、鲍鱼贝、企鹅贝
分形：圆形、六边、三角、扇形、正方形、长方形
拼法： ( 工字、田字、人字、乱拼 ) + 网拼

Material：River Shell, Yellow MOP, Pink MOP Capiz, Black MOP Top Shell, Pen Shell, White MOP Abalone Shell, Brown Lip
Form：Round, Hexagon,  Triangle, Sector, Square,  Rectangle
Combination Method：H Stitching. Herringbone Stitching, Sitching in free style, Mess Mounted 

黄虎眼石         Yellow Tiger Eye

灰玛瑙                   Grey Agate

紫水晶                    Amethyst

铁虎                                 Tiger Eye 多红碧玉石    Multi Red Jasper Stone 拉长石                 Labradorite 红绿宝                Red Emerald

木化石              Petrified Wood 木化石              Petrified Wood 景泰蓝          Sodalite Blue Jasper 

白水晶                White Crystal 烟水晶                 Grey Quartz 粉水晶 ( 蔷薇水晶 )  Pink Crystal(Rose Crystal) 

黄蓝虎眼石       Yellow Blue Tiger Eye 红玛瑙                    Red Agate 蓝玛瑙                   Blue Agate
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黄虎眼石·条拼 ( 产地：巴西、乌拉圭、印度、阿根廷 )虎眼石或称虎睛石，是一种具有猫眼效果的宝石，虎服石被印度人视为最尊贵象征
的圣石，有着因排列整齐的结晶，进而反射出如猫因般的璀璨光芒，一般为黑黄相
间的色调，像老虎的纹路，也有蓝黄相间的，称为蓝色猫眼石。

它如同虎阳般的活力能量，可使人更容易在事业上有所突破，懂得自律，化解压力
达成目标，流动的虎眼闪烁着财富光芒，具有极强的生命力，有招财辟邪之功效。

Tiger eye, gemstone that turns cat eye effect. Tiger eye is regarded as the most prestigious 
symbol of Indian holy stone, with yellow and black mixed color, turns bright light like cat eye, 
like tiger eye strip, sometime with black, gold and blue mixed light.

It is like eye of the tiger like dynamic energy,help people to make a breakthrough in their 
careers, understand discipline, deal with pressure to achieve goals. Flowing tiger eye is the 
ashing light of wealth, with strong vitality, have the effect of attract lucky and avoid evil. 

Yellow Tiger Eye
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黄虎眼石·乱纹 ( 产地：南非 )
虎眼石或称虎睛石，是一种具有猫眼效果的宝石，虎服石被印度人视为最尊贵象征
的圣石，有着因排列整齐的结晶，进而反射出如猫因般的璀璨光芒，一般为黑黄相
间的色调，像老虎的纹路，也有蓝黄相间的，称为蓝色猫眼石。

它如同虎阳般的活力能量，可使人更容易在事业上有所突破，懂得自律，化解压力
达成目标，流动的虎眼闪烁着财富光芒，具有极强的生命力，有招财辟邪之功效。

Tiger eye, gemstone that turns cat eye effect. Tiger eye is regarded as the most prestigious 
symbol of Indian holy stone, with yellow and black mixed color, turns bright light like cat eye, 
like tiger eye strip, sometime with black, gold and blue mixed light.

It is like eye of the tiger like dynamic energy,help people to make a breakthrough in their 
careers, understand discipline, deal with pressure to achieve goals. Flowing tiger eye is the 
flashing light of wealth, with strong vitality, have the effect of attract lucky and avoid evil. 

Yellow Tiger Eye
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黄虎眼石·乱纹 ( 产地：南非 )

Yellow Tiger Eye
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虎眼石或称虎睛石，是一种具有猫眼效果的宝石，虎服石被印度人视为最尊贵象征
的圣石，有着因排列整齐的结晶，进而反射出如猫因般的璀璨光芒，一般为黑黄相
间的色调，像老虎的纹路，也有蓝黄相间的，称为蓝色猫眼石。

它如同虎阳般的活力能量，可使人更容易在事业上有所突破，懂得自律，化解压力
达成目标，流动的虎眼闪烁着财富光芒，具有极强的生命力，有招财辟邪之功效。

Tiger eye, gemstone that turns cat eye effect. Tiger eye is regarded as the most prestigious 
symbol of Indian holy stone, with yellow and black mixed color, turns bright light like cat eye, 
like tiger eye strip, sometime with black, gold and blue mixed light.

It is like eye of the tiger like dynamic energy,help people to make a breakthrough in their 
careers, understand discipline, deal with pressure to achieve goals. Flowing tiger eye is the 
ashing light of wealth, with strong vitality, have the effect of attract lucky and avoid evil.  

Yellow Blue              Tiger Eye
黄蓝虎眼石·横纹 ( 产地：南非 )
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蓝虎眼石·横纹 ( 产地：南非 )
虎眼石或称虎睛石，是一种具有猫眼效果的宝石，虎服石被印度人视为最尊贵象征
的圣石，有着因排列整齐的结晶，进而反射出如猫因般的璀璨光芒，一般为黑黄相
间的色调，像老虎的纹路，也有蓝黄相间的，称为蓝色猫眼石。

它如同虎阳般的活力能量，可使人更容易在事业上有所突破，懂得自律，化解压力
达成目标，流动的虎眼闪烁着财富光芒，具有极强的生命力，有招财辟邪之功效。

Tiger eye, gemstone that turns cat eye effect. Tiger eye is regarded as the most prestigious 
symbol of Indian holy stone, with yellow and black mixed color, turns bright light like cat eye, 
like tiger eye strip, sometime with black, gold and blue mixed light.

It is like eye of the tiger like dynamic energy,help people to make a breakthrough in their 
careers, understand discipline, deal with pressure to achieve goals. Flowing tiger eye is the 
flashing light of wealth, with strong vitality, have the effect of attract lucky and avoid evil. 

Blue Tiger Eye
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蓝虎眼石·乱纹 ( 产地：南非 )

虎眼石或称虎睛石，是一种具有猫眼效果的宝石，虎服石被印度人视为最尊贵象征
的圣石，有着因排列整齐的结晶，进而反射出如猫因般的璀璨光芒，一般为黑黄相
间的色调，像老虎的纹路，也有蓝黄相间的，称为蓝色猫眼石。

它如同虎阳般的活力能量，可使人更容易在事业上有所突破，懂得自律，化解压力
达成目标，流动的虎眼闪烁着财富光芒，具有极强的生命力，有招财辟邪之功效。

Tiger eye, gemstone that turns cat eye effect. Tiger eye is regarded as the most prestigious 
symbol of Indian holy stone, with yellow and black mixed color, turns bright light like cat eye, 
like tiger eye strip, sometime with black, gold and blue mixed light.

It is like eye of the tiger like dynamic energy,help people to make a breakthrough in their 
careers, understand discipline, deal with pressure to achieve goals. Flowing tiger eye is the 
ashing light of wealth, with strong vitality, have the effect of attract lucky and avoid evil. 

Blue Tiger Eye
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玛瑙石是多晶体，有着玻璃和油质的光泽，纹理自然流畅光泽细润，其渐变色层次
感强，条带分明，

同时玛瑙石是佛教七宝之一，自古以来一直被当为辟邪物、护身符使用。象征友善
的爱心和希望，有助于消除压力、疲劳、浊气等负性能量，能够灵活应变，有助事
业成长，财源旺盛。

Agate is polycrystalline, with glass and oil shiny surface, natural texture and smooth, gradient 
color brings strong sense level, distinct bands, while agate is one of the seven treasures of 
Buddhism,since ancient times treat as a talisman, amulet, a symbol of friendly love and hope, 
help to eliminate stress, fatigue, sewage and other negative energy, the flexibility that will help 
business growth,strong financial resources.

蓝玛瑙 ( 产地：巴西，乌拉圭，印度，阿根廷 )

Blue Agate
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灰玛瑙 ( 产地：巴西，乌拉圭，印度，阿根廷 )玛瑙石是多晶体，有着玻璃和油质的光泽，纹理自然流畅光泽细润，其渐变色层次
感强，条带分明，

同时玛瑙石是佛教七宝之一，自古以来一直被当为辟邪物、护身符使用。象征友善
的爱心和希望，有助于消除压力、疲劳、浊气等负性能量，能够灵活应变，有助事
业成长，财源旺盛。

Agate is polycrystalline, with glass and oil shiny surface, natural texture and smooth, gradient 
color brings strong sense level, distinct bands, while agate is one of the seven treasures of 
Buddhism,since ancient times treat as a talisman, amulet, a symbol of friendly love and hope, 
help to eliminate stress, fatigue, sewage and other negative energy, the flexibility that will help 
business growth,strong financial resources.

Natural Agate
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玛瑙石是多晶体，有着玻璃和油质的光泽，纹理自然流畅光泽细润，其渐变色层次
感强，条带分明，

同时玛瑙石是佛教七宝之一，自古以来一直被当为辟邪物、护身符使用。象征友善
的爱心和希望，有助于消除压力、疲劳、浊气等负性能量，能够灵活应变，有助事
业成长，财源旺盛。

Agate is polycrystalline, with glass and oil shiny surface, natural texture and smooth, gradient 
color brings strong sense level, distinct bands, while agate is one of the seven treasures of 
Buddhism,since ancient times treat as a talisman, amulet, a symbol of friendly love and hope, 
help to eliminate stress, fatigue, sewage and other negative energy, the flexibility that will help 
business growth,strong financial resources.

七彩玛瑙 ( 产地：巴西，乌拉圭，印度，阿根廷 )

Mixed Color                  Agate
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玛瑙石是多晶体，有着玻璃和油质的光泽，纹理自然流畅光泽细润，其渐变色层次
感强，条带分明，

同时玛瑙石是佛教七宝之一，自古以来一直被当为辟邪物、护身符使用。象征友善
的爱心和希望，有助于消除压力、疲劳、浊气等负性能量，能够灵活应变，有助事
业成长，财源旺盛。

Agate is polycrystalline, with glass and oil shiny surface, natural texture and smooth, gradient 
color brings strong sense level, distinct bands, while agate is one of the seven treasures of 
Buddhism,since ancient times treat as a talisman, amulet, a symbol of friendly love and hope, 
help to eliminate stress, fatigue, sewage and other negative energy, the flexibility that will help 
business growth,strong financial resources.

黑玛瑙 ( 产地：巴西，乌拉圭，印度，阿根廷 )

Black Agate
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紫玛瑙·透光 ( 产地：巴西，乌拉圭，印度，阿根廷 )

Purple Agate                    Backlit

玛瑙石是多晶体，有着玻璃和油质的光泽，纹理自然流畅光泽细润，其渐
变色层次感强，条带分明，

同时玛瑙石是佛教七宝之一，自古以来一直被当为辟邪物、护身符使用。
象征友善的爱心和希望，有助于消除压力、疲劳、浊气等负性能量，能够
灵活应变，有助事业成长，财源旺盛。

Agate is polycrystalline, with glass and oil shiny surface, natural texture and smooth, 
gradient color brings strong sense level, distinct bands, while agate is one of the 
seven treasures of Buddhism,since ancient times treat as a talisman, amulet, a 
symbol of friendly love and hope, help to eliminate stress, fatigue, sewage and 
other negative energy, the flexibility that will help business growth,strong financial 
resources.
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Pink Agate
粉玛瑙 ( 产地：巴西、乌拉圭、印度、阿根廷 )
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黄玛瑙·透光 ( 产地：巴西，乌拉圭，印度，阿根廷 )

Yellow Agate                  Backlit
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白水晶是水晶家族中的一种，呈透明和不透明状，全透明的也被称之为无
色水晶，在矿物学上属于石英族，主要化学成份是二氧化硅，纯天然的白
水昌二氧化硅含量高达 99.999%，化学式为 SiO2₂ 。

天然的结晶形状为六角往形，是水晶中最具代表性、功能最多、数量最大、
应用最广、助人最多的宝石，被称为“晶王”。

White Crystal is one of the family of crystal, transparent and opaque shaped, also 
known as rock crystal transparent, belong to quartz on mineralogy, main chemical 
composition is SiO2, pure natural white crystal silicon dioxide content as high as 99. 
999%, the chemical formula for SiO2.

Natural crystal is six angle shape, is the most representative functions in the crystal 
the most largest applied most widely helpful gem, known as the "king of crystal".

White Quartz
白水晶 ( 产地：巴西 ) 
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烟水晶 ( 产地：南非，巴西 ) 

Smoky Quartz
烟水晶 ( 又称烟晶石，茶晶或茶水晶 ) 是一类颜色为烟灰色、烟黄、黄褐、褐色的
水晶品种，其色空灵迷离，有产丰独特的沉静之美，它是水晶家族中富有吸引力的
成员之一。

冰雪覆盖的阿尔卑斯山，蕴藏着世界上最纯净的宝藏在它海拔 2₂178 米围岩中，埋
藏着一种迷人色彩的宝石——烟水晶。

Smoky quartz(also known as smoky crystal, citrine or tea crystal) are a class of color is smoky 
gray smoky yellow. Brown, brown crystal varieties, the color ethereal blur, beauty. It is one of 
the most attractive member of crystal family. 

The snow-covered Alps, bears the world's most pristine treasures, in 2178 meters in the 
surrounding rock, and buried a fascinating gemstone colors-smoky quartz.
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蔷薇水晶（粉水晶）( 产地：巴西，马达加斯加 )
(Pink Crystal)

Rose Quartz
粉水晶 ( 蔷薇水晶 )，石英石的一种，又叫芙蓉石或玫瑰水晶，是著名的爱情宝石，
粉晶的质地易脆，因内含有微量的钛元素而形成粉红色，纯洁的石英能够让一定波
长范围的紫外线、可见光和红外线通过的都有，但非常清澈明亮的天然晶体，我们
称之为星光粉晶。

Rose quartz (Pink crystal), kind of quartz, also known as Furong or rose quartz is famous 
for its love symbol. Brittle texture of rose quartz, which contains a titanium element due to 
the formation of a trace amount of pink, pure quartz allows a wavelength range of ultraviolet, 
visible and can make infrared rays pass, with optically active, such a piezoelectric and 
electrostrictive properties. Can be semipermeable, transparent and translucent, but very clear 
and bright natural crystals, we call it star rose quartz.
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木化石·圆纹 ( 产地：马达加斯加 ) 木化石或称树化石，是几百万年或更早以前的树木被迅速埋本地下后，木质部分被
地下水中的 SiO2₂ ( 二氧化硅 ) 交换而成的树木化石。它保留了树木的木质结构和纹
理。

颜色为土黄、淡黄、黄褐、红褐、灰白、灰黑等，抛光面可具玻璃光泽，不透明或
微透明，因部分木化石的质地呈现玉石质感，又称为树化玉。

Petrified wood, or fossil tree, A few hundred million years or earlier after trees were quickly 
buried underground, it retains the structure and texture of the wood of trees. 

Color is naturals, yellow, brown. red-brown, the gray, dark gray, etc., with the glass surface 
can be polished shiny, opaque or slightly transparent, some petrified wood texture rendering 
jade texture, also known as the jade tree.

Petrified Wood    Round Texture
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景泰蓝，为符合工艺美术要求的方纳石化磷霞岩，岩石学名称有的石化磷霞岩，是
其中产于白云质大理岩中的碱性杂岩 ( 磷霞岩 ) 里的一种蓝玟石岩脉，产量稀少，
是一种十分珍贵的玉石。岩石星浅蓝、墨水蓝和蓝灰白色，颜色分布不匀，常有色
纹和云雾状色斑，显晶致密结构，块状构造。硬度 5 ～ 6. 油脂光泽。

Blue sodalite, is a very precious jade. The rocks are light blue, blue and blue-gray ink, color 
distribution uneven, often colored lines and cloudy spots. Hanglcd dense massive structure. 
Hardness 5-6 greasy luster.

景泰蓝 ( 产地：巴西、中国 )

Sodalite Blue                   Jasper
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红绿宝石 ( 产地：智利 )

Red Emerald
红绿宝是较稀有的石种，绿色的为绿帘石，它是与红宝石共生，所以夹杂小量红宝
石的原石，而黑色的小点是黑碧玺。

具有强大能量，可加强气势，带给人织扱旺盛的企图心、冲劲、胆识，加强一个人
的信心及果断力，可助人投射出权威的能量，有助于领导人命令的贯彻与执行。

Red emerald stone is kind of rare gemstone, the pure green color named epidote, it's mixed 
with ruby, so small ruby rough included, while the black dot is the black tourmallne.

With a strong energy, can strengthen the power, bringing people actively, ambition,drive, 
courage, boost one's confidence and judgment, can help people set up authority, and carry 
out leaders command. 
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红绿宝石·透光 ( 产地：智利 )

Red Emerald                  Backlit

红绿宝是较稀有的石种，绿色的为绿帘石，它是与红宝石共生，所以夹杂
小量红宝石的原石，而黑色的小点是黑碧玺。

具有强大能量，可加强气势，带给人织扱旺盛的企图心、冲劲、胆识，加
强一个人的信心及果断力，可助人投射出权威的能量，有助于领导人命令
的贯彻与执行。

Red emerald stone is kind of rare gemstone, the pure green color named epidote, 
it's mixed with ruby, so small ruby rough included, while the black dot is the black 
tourmallne.

With a strong energy, can strengthen the power, bringing people actively, 
ambition,drive, courage, boost one's confidence and judgment, can help people set 
up authority, and carry out leaders command. 
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Malachite
孔雀石
( 产地：罗马尼亚、巴西 )
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蓝东陵石 ( 产地：巴西、印度 )

Blue Aventurine
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Lapis
青金石·密拼 ( 产地：美国、阿富汗 )
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Lapis
青金石

( 产地：美国、阿富汗 )
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Labradorite
闪光石
( 产地：加拿大、马达加斯加 )
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深圳京基 100 瑞吉酒店

墙体实景·黄蓝虎
Wall Live·Yellow Blue Tiger Eye

过道墙体实景·黄蓝虎
Corridor Wall Live·Yellow Blue Tiger Eye

过道墙体实景·黄蓝虎
Corridor Wall Live·Yellow Blue Tiger Eye

吧台实景·黄蓝虎
The Bar Live·Yellow Blue Tiger Eye

Shenzhen Kinkey      100st Regis Hotel
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湖州喜来登酒店

餐厅·景泰蓝
Restaurant·Sodalite Blue Jasper

大堂地面线条·黄虎眼
The Lobby On The Ground Line· Yellow Tiger Eye

接待台·多红碧玉
Reception Desk·Multi Red Jasper

Huzhou          Sheraton Hotel
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重庆国泰广场

外立面·红玛瑙
External Walls·Red Agate

外立面·红玛瑙
External Walls·Red Agate

外立面·红玛瑙
External Walls·Red Agate

Cathay Pacific     Plaza Chongqing
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海南茶和荟会所

Hainan Tea Club

桌面·黄虎眼
Table Top·Yellow Tiger Eye

墙壁·黄虎眼
Wall·Yellow Tiger Eye

桌面·黄虎眼
Table Top·Yellow Tiger Eye

墙壁·木化石
Wall·Petrified Wood

立柱·木化石
Upright·Petrified Wood

墙壁·黄虎眼
Wall·Yellow Tiger Eye
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家具系列·白水晶

White Quartz
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家具系列·白水晶 + 金箔

White Quartz                 Gold Foil
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家具系列·紫玛瑙

Purple Agate
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家具系列·景泰蓝

Sodalite Blue                     Jasper
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家具系列·景泰蓝

Sodalite Blue                     Jasper
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家具系列·孔雀石

Malachite
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家具系列·孔雀石

Malachite
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巴西玛瑙石
Brazil Agate Stone

产地 : 巴西
Origin:Brazil

巴西玛瑙石·透光
Brazil Agate Stone·Backlit

产地 : 巴西
Origin:Brazil

银叶石
Blood Stone

产地 : 巴西、俄罗斯
Origin:Brazil、Russia

银叶石·透光
Blood Stone·Backlit

产地 : 巴西、俄罗斯
Origin:Brazil、Russia

图画石
Picture Fossil

产地 : 南非
Origin:South Africa

亚洲图画石
Asian Picture Stone

产地 : 亚洲
Origin:Asian

紫莹石·透光
Fluorite·backlit

产地 : 南非、乌拉圭
Origin:South Africa、Uruguay

紫莹石·透光
Fluorite·backlit

产地 : 南非、乌拉圭
Origin:South Africa、Uruguay

产品系列·Products Series Beyond Arts Fashion

银线石
Silver Stone

产地 : 印度尼西亚
Origin:Indonesia

黑耀石
Obsidian

产地 : 巴西、墨西哥
Origin:Brazil、Mexico

红玛瑙·透光
Red Agate Backlit

红玛瑙·透光
Red Agate Backlit

产地 : 巴西、乌拉圭、印度、阿根廷
Origin:Brazil, Uruguay ,India, Argentina

产地 : 巴西、乌拉圭、印度、阿根廷
Origin:Brazil, Uruguay ,India, Argentina

Agate-rx Agate-rx
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绿松石
Turquoise

产地 : 美国、阿富汗
Origin:America、Afghanistan

荷花绿叶石
Lotus Green Stone

产地 : 中国、马达加斯加
Origin:China、Madagascar

孔雀石
Malachite

产地 : 巴西、罗马尼亚
Origin:Brazil、Romania

粉红碧玺
Tourmaline

产地 : 巴西、美国、马达加斯加
Origin:Brazil、America、Madagascar

红色虎眼石
Red Tiger Eye Stone

产地 : 南非
Origin:South Africa

瑞晶玉石
Crystal Jade

产地 : 南非
Origin:South Africa

多红碧玉石
Multi Red Jasper

产地 : 巴西、澳大利亚
Origin:Brazil、Australia

铁虎
Tiger Eye

产地 : 南非
Origin:South Africa

黄虎眼回字拼
Yellow Tiger Eye Back Word Spelling

产地 : 南非
Origin:South Africa

黄蓝虎眼七字形拼
Yellow  Blue Tiger Eye Seven Glyph

产地 : 南非
Origin:South Africa

黄蓝虎眼碎拼
Yellow  Blue Tiger Eye Ground

产地 : 南非
Origin:South Africa

七彩石
Desert Jasper

产地 : 巴西、中国
Origin:Brazil、China

龟贝石
septarium

产地 : 南非
Origin:South Africa

菊花化石 ( 珊瑚化石 )
Coral Fossil

产地 : 巴西、中国
Origin:Brazil、China

菊花化石 ( 珊瑚化石 )·透光
Coral Fossil·Backlit

产地 : 巴西、中国
Origin:Brazil、China

浅灰玛瑙
Light Grey Agate

产地 : 巴西、乌拉圭、印度、阿根廷
Origin:Brazil、Uruguay、India、Argentina

产品系列·Products Series Beyond Arts Fashion
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宝石类·Gemstone

玻璃 ( 透光 )·Glass(Bakclit)

厚度：8mm、10mm 、12₂mm、15mm、18mm ( 常用：8mm、10mm)

铝蜂窝板·Aluminum Honeycomb

厚度： 1mm、6mm、8mm、10mm、12₂mm
建议用：15mm、18mm、2₂0mm

天然石·Natural Stone

厚度：15mm、18mm、2₂0mm

贝壳类·Shell Baseboard

玻镁板·Magnesium oxide plate

厚度：3mm、6mm 、8mm、10mm、12₂mm ( 常用：6mm、8mm)

中纤板·Medium density fiber board
厚度： 3mm、5mm

亚克力板·Acrylic(PVC)

厚度：1mm-5mm

木夹板·Plywood

厚度：3mm、5mm 、8mm、10mm、12₂mm

水泥板·Cement board
厚度： 3mm、6mm、8mm、10mm、12₂mm

陶瓷·Ceramic

厚度：3mm、6mm、8mm、10mm、12₂mm

广告布·Non-woven fabrics

厚度：很薄约 1mm

六角网·Mesh：网拼

安装指南·Installation Guide

宝石板材铺贴知识·About Paving & Installation of Gemstone

鉴于目前不少用户在铺贴石材时，只考究铺贴美观而采用不留缝铺贴，事实证明，因铺贴时基础层、粘接层与宝石板材本身的冷热膨张系数差异很大，
在 1- 2 年的冷热张力破坏下，不留缝铺贴易造成宝石板材的鼓起、断裂等问题。而出现此类问题后进行重新铺贴，其费用与第次铺贴费用之比约
为 4:1，为了能确保用户长远利益，恳请广大用户留缝铺贴。

Customers like to focus on the beauty of the gemstone when paving, without leaving the seam between the slabs. The base layer, bonding layer and the gemstone 
layer are in big difference for the cold and heat expansion coefficient according to projects data. It will be casuse the gemstone layer turn into bulge and fracture 
after 1-2₂ years with cold and hot tension damage of no seam brick jointed method. For this problem, it needs re-paving a gain and the cost will be 4 times higher 
than the first time paving. kindly using seam paving is to save the cost and make it last long term using.

留缝铺贴具备以下优势·The Advantages Of Seam Paving

1. 留缝铺贴可节约宝石板材，当接缝处为 3mm- 5mm 时，约可省材 3% ;
2. 留缝铺贴便于依照实铺面积大小相应调整宝石板材间距，使边角部位尽可能使用整板，既美观又节省切割的时间和人工 ;
3. 当用不同花色的宝石板材作大面积拼花铺贴时，留缝铺贴可使花色转接更自然，更醒目 ;
4. 留缝铺贴有收缩余地 ，可确保宝石板材面拼缝整齐 ，避免因宝石板材尺寸偏差而 导致拼缝偏斜，影响宝石板材铺贴的整体效果。可以避免因宝   
石板材与地面或地体收缩率不同而导致宝石板材变形、拱起、空鼓、断裂。

1. Seam paving can save the gemstone layer (Raw material)it can be saved about 3% when the seam is 3mm-5mm.
2₂. Seam paving is convenient for gemstone layer spacing adjustment in accordance with the real size, trying to use full slab at the marginal areas for beauty, can be  
saved the cutting time and labor.
3. When using different colors gemstone layer as the background mosaic paving seam paving can make the color and design transfer more natural and eye-
catching.
4. Seam paving have shrinkage. can ensure the gemstone layer surface flat-fell seam avoid the seam deviation caused by the gemstone layer size deviation, and 
effect the overall effect of the gem plank brick. Can avoid the gemstone layer andground or ground volume shrinkage caused by different plate deformation, arch, 
empty drum and fracture. 

宝石板材安装常识·Gemstone layer installation common sense

1. 开箱前，请认准产品型号、色号、尺寸等，把相同型号产品贴于同一部位，勿将不同型号产品混在一 起铺贴 ( 追求某种特殊装饰效果除外 )；
2. 铺贴过程中要先预铺，按产品图案特征，对纹试铺；
3. 粘粘材料建议选用石材胶、聚合物粘胶或干挂胶，例如环氧树酯粘贴剂、AB 胶、聚氨酯发泡胶等； 
4. 始终注意保持宝石板材表面干净，及时清洁表面的污渍。

1. Before open the pallet, please inspect and check the item number, color, size etc, stick the same item number products in the same place, do not pave different 
item number products together(except for some special adornment effect)

2₂. It needs pre-paving according to the characteristics of product design and patterns during paving.
3. Glue material suggest using stone glue, polymer adhesive or DEMAX, such as epoxy resin sticky patch, AB glue, polyurethane foam rubber, etc. 
4. Always keep the stone slab surface clean and clean the dirty in time.

1. 准备工具 :（卡件、龙骨、广告钉、螺丝、石材粘贴剂、收边条）
2. 安装 :
a. 吊顶安装：根据布局情况，天花顶有水泥柱，内装龙骨，在龙骨上固定光源，光源至透光石板面需预留 10-20 公分间距，并建议在灯管 5cm 处
安装一层广告布，再将透光宝石板材用广告钉固定在龙骨上，透光宝石板材与龙骨用广告钉固定。在接口处安装收边条，防止漏光。
b. 墙面背景：可以先做好木工架子，留好槽位，选择色温 4000K 的 T5、 LED 灯管或灯带，光源至透光石板面需预留 10-20 公分间距，并建议在
灯管 5cm 处安装层广告布，透光宝石板材 卡进去后用石材粘贴剂或是螺丝固定 ，为避免后面由于光源损坏造成的售后服务困难，所有安装都是
活动性的，建议在用黑色或香槟色拉丝不锈钢收边。

1.Tool for installation: (Cards, keel, advertising nails, screws, stone adhesives, close trim.)
2₂.The installation: 
a.Ceiling installation: Depending on the layout, the top ceiling cement column, built keel, the keel fixed light source, the light source to the surface to be reserved 
translucent stone 10-2₂0 cm spacing, and is recommended to install the lamp at 5cm layer ads cloth, and then the transparent gems pin up ads nail in the keel, the 
keel plate and translucent gem fixing advertising nails. Installation income side bar at the interface, to prevent light leakage.
b.The wall background: To finish the woodworking shelves, leaving a good slot, choose a color temperature of 4000K T5, LED lamp or a lamp with a light ,source 
to the surface to be reserved translucent stone 10-2₂0 cm spacing, and recommended that the lamp 5cm layer pipe installed at the advertising cloth, translucent 
gemstone slab with card into the adhesives or screws, behind the light source in order to avoid damage caused by service difficulties, all installations are active, it is 
recommended to use black or champagne brushed stainless steel revenue side.

宝石板材安装方法·Gemstone slab installation instruction

一、透光宝石板材安装方法·Gemstone slab with backlit installation instruction

搭架                        Get Up Shelf 装灯                         Install Light 上板               Install gem board 上板                                                                                                      Finished 

二、墙面简易挂贴方法·The simple wall hanging Paving Way

1. 准备工具 :（卡件、螺丝、石材粘贴剂、十字胶粒）
2. 安装 :
a. 用切割机在宝石板材背面离上边部约 50-60mm 处或侧边中间位置，切一道长约 50-60mm，深度约 8mm 的槽 ( 建议 800mm 的开二个槽，
1200mm 开三个槽 )。
b. 安装“L”型不锈钢挂条 ( 建议使用 304 不锈钢 )，并用石材胶或是大力胶固定。
c. 将“L”型卡件固定在干挂支架上，宝石板材要从下往上，按编号安装，用十字胶粒调整好 3-5mm 的缝隙以及上下尺寸后，再把螺丝拧紧，保
证宝石板材安装稳固。

1. Preparation tool: (Clamps, screws, adhesive stone, cross rubber)
2₂.The installation: 
a. With a gem cutter in the upper portion of the plate from the back or side of about 50-60mm at an intermediate position, cut a length of 50-60mm, a groove depth 
of about 8mm (800mm recommendations of two open slots,12₂00mm three open slots ).
b. Install "L" shaped stainless steel hanging strips (recommended 304 stainless steel), with strong glue or glue stone.
c. The "L"shaped clamps fixed on dry hanging bracket, next jewel plate from the bottom up, by number installed, with a cross slot and adjust the vertical size 
particles 3- 5mm good, and then tighten the screws to ensure that gemstone installation plate firmly.

三、地面铺贴方法·Ground paving method

参考瓷砖地面铺贴方式 Reference tile floor paving way.

开槽                             Grooving 上胶                                   Sizing 安装                          Installation 调位          adjustment position 固定                                    Fixed 

产品底板·Products Baseboard
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